

PRS-801W 5lb导电橡胶电极

| | |
|------|--|
| 产品名称 | PRS-801W 5lb导电橡胶电极 |
| 公司名称 | 上海持承自动化设备有限公司 |
| 价格 | 820.00/件 |
| 规格参数 | 品牌:prostat 型号:PRS-801W 重量:2.27kg |
| 公司地址 | 上海市金山区吕巷镇干巷荣昌路318号3幢1018室 |
| 联系电话 | 021-59112701 13671506557 |

产品详情

PRS-801W 5lb导电橡胶电极

PRS-801W 5lb Conductive Rubber Electrode

检测木地板、工作中表层、木地板垫或别的平扁物件电阻器的摄像头

PROBE TO TEST RESISTANCE OF FLOORS, WORKSURFACES, FLOOR MATS, OR OTHER FLAT OBJECTS

用以点到点和点对地电阻器检测

Used for point-to-point and point-to-ground resistance testing

依据ESD研究会规范给予可反复精确测量

Provides repeatable measurements in accordance with ESD Association standards

重量5磅。(2.27kg) 每一个 ± 2 盎司

Weighs 5lbs. (2.27kg) each ± 2 oz

硬度计强度为50-70

Durometer hardness of 50-70

在10V工作电压下，置放在金属材料检测板上的两种金属电极间的电阻器低于1000欧姆

Resistance of less than 1000 ohms between two electrodes placed on a metal test plate at 10V

合乎ANSI/ESD S4的规定。1 and ANSI/ESD S7.1

Meets the requirements of ANSI/ESD S4.1 and ANSI/ESD S7.1

精确测量点到点电阻器和对地电阻

Measure Point-to-Point and Resistance-to-Ground Resistance

PRS-801W是一款含有导电胶垫的高精密电极探头，可用以一切电阻器计。PRS-801W用以木地板、工作中表层、底垫、服饰、凳子、小推车或一切平面图物件的点到点（Rtt）和点对地（Rtg）电阻器检测，可依据ANSI/ESD S4开展反复精确测量。1，ANSI/ESD S7。1，S9。2，STM2。1，STM12。1，STM97。1、ESD-ADV53。ASTM F150、TR53和IEC 61340-2-3规范。

The PRS-801W is a precision electrode probe with a conductive rubber pad for use with any resistance meter. Used in point-to-point (Rtt) and point-to-ground (Rtg) resistance testing of floors, worksurfaces, mats, garments, chairs, carts or any flat object, the

PRS-801W produces repeatable measurements in accordance with ANSI/ESD S4.1, ANSI/ESD S7.1, S9.2, STM2.1, STM12.1, STM97.1, ESD-ADV53.1, ASTM F150, TR53 and IEC 61340-2-3 standards.

电阻器小于100欧姆

Resistance under 100 ohms

依据ANSI/ESD S4。1，ANSI/ESD S7。1。如在10V下精确测量时，置放在金属表层上的两种金属电极间的电阻器应低于1000欧姆。每一个PRS-801W表面电阻率摄像头的电阻器低于100。

Per ANSI/ESD S4.1, ANSI/ESD S7.1, the resistance between two electrodes placed on a metallic surface should be less than 1000 ohms when measured at 10V. Each PRS-801W surface resistance probe have a resistance of less than 100.

应用规范联接

Uses Standard Connection

每一个PRS-801W都设计方案有一个规范的母香蕉苹果电源插座，用以一切Prostat测试导线，如800LB和800LR。

Each PRS-801W is designed with a standard female banana receptacle for use with any of Prostat test leads, such as the 800LB and 800LR.

5lbs摄像头合乎ANSI/ESD S4规范。1和ANSI/ESD S7.1标准

5lbs Probes Meeting ANSI/ESD S4.1 and ANSI/ESD S7.1 Standards

PRS-801W合乎大部分电阻器、净重、直径和硬度计规范的规定。为了更好地维护导电胶垫，每一个探头都装有塑胶维护帽。

The PRS-801W meet the requirements of most standards for resistance, weight, diameter and durometer. To protect

the conductive rubber pad, each probe is shipped with a plastic protective cap.